
 

 
 
De gemeenteraad van Almelo 
 
        Almelo, 24 oktober 2019 
 
Geachte gemeenteraad van Almelo, 
 
Aanstaande november heeft u het begrotingsdebat 2020, daarom vraag ik u namens 
het CAA aandacht voor het parkeren in de Binnenstad van Almelo. 
 

De gereserveerde 6 ton voor het parkeren heeft kennelijk een andere bestemming 
gekregen, het moge u duidelijk zijn dat het CAA dit zeer betreurt. 
 

In het kader om de organisatiestructuur van onze Binnenstad om te vormen tot een 
BIZ(Business Investerings Zone) voert het CAA gesprekken met een groot aantal 
investeerders/eigenaren en ontwikkelaars, een belangrijke groep ondernemers die 
veel geld in onze Binnenstad hebben geïnvesteerd of willen gaan investeren. 
De doelstelling van deze gesprekken is om te komen tot een brede aanpak van de 
problematiek in de Binnenstad, zoals o.a. leegstand, koersdocument, acquisitie, 
marketing, schoonhouden en het parkeren, kortom alle onderwerpen die belangrijk 
zijn voor de aantrekkelijkheid van onze Binnenstad. 
Unaniem ziet deze belangrijke groep investeerders/eigenaren de problematiek van 
de huidige situatie en voor hen is gratis parkeren c.q. de eerste 2 uur, als een bittere 
noodzaak om als Binnenstad commercieel te overleven, men deponeert zelfs de 
stelling dat er uiteindelijk geen andere keuze mogelijk is! 
 

Het CAA kan zich voorstellen dat u denkt met de door u dit jaar genomen besluiten 
over de parkeerproblematiek, dat dit onderwerp een gelopen race is, uit de recente 
gesprekken met deze groep belanghebbenden bij onze Binnenstad horen we geheel 
andere geluiden. 
 

Het is daarom dat het CAA deze problematiek nog eens overduidelijk onder uw 
aandacht wil brengen en dat u in de begroting rekening houdt met financiën vrij te 
maken om dit te realiseren. 
 

Het CAA hoopt en verwacht dat u deze hartenkreet serieus mee zult nemen in uw 
beraadslagingen. 
 

We zijn zeer bereid om dit verzoek nader toe te lichten. 
 
 

Met vriendelijke groet, 
G.H. van Woudenbergh, voorzitter CAA 


